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Kommunfullmäktige 

Nr 131. Fråga av Christopher Lagerqvist (M) om vad som händer med 
Skogstorpets förskola i Lindbacken 
KSN-2015-2104 

Enkel fråga till utbildningsnämndens ordförande kommunalrådet Caroline Andersson (S) 

Vad händer med Skogstorpets förskola i Lindbacken? 

Det finns ett underskott på förskoleplatser i Uppsala kommun. Enligt den efterfrågan som finns 
kommer det att råda brist på ca 135-165 platser i Uppsala tätort i januari/februari 2016. 

I nuläget väntar Antagningsenheten på besked om startdatum för Skogstorpets förskola i Lind-
backen. Föräldrar tror att förskolan ska stå fårdig i början av januari, men det börjar bli väldigt kort 
om tid för att färdigställa Skogstorpets förskola och det är oroande att inget tydligt besked verkar 
finnas. Det finns i nuläget inget besked om bygglov, vilket innebär att det måste gå fort från 
färdigt bygglov till färdigställd förskola med utemiljö om den ska vara klar i tid. 

En förskolekö far allvarliga konsekvenser, många barn kan tvingas börja på en förskola för att 
sedan flytta till en annan, vilket skapar en onödig otrygghet för barnen. Föräldrar kan också 
tvingas vara borta från sitt arbete längre än man planerat eller budgeterat för, vilket kan få stora 
konsekvenser för både familjen och samhällsekonomin. 

Med bakgrund av ovanstående vill jag fråga: 

• Varför har vi nu en kö till förskolan i Uppsala kommun? 

• Vad händer med Skogstorpets förskola i Lindbacken, när kan den starta? 

• Hur har kommunikationen har sett ut med berörda föräldrar? 

Uppsala den 28 oktober 2015 

Christopher Lagerqvist (M) 

Endast muntligt svar på frågan. 
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